
25 чэрвеня ў Прэс-цэнтры Дома прэсы прайшла прэс-
канферэнцыя, прымеркаваная да II Еўрапейскіх гульняў
2019 года, на тэму: «Аб гатоўнасці сетак электрасувязі па
абслугоўванні II Еўрапейскіх гульняў»

У мерапрыемстве ўзялі ўдзел Шульган Канстанцін Канстанцінавіч - Міністр сувязі і
інфарматызацыі Рэспублікі Беларусь; Сядзельнік Алег Мікалаевіч - генеральны дырэктар СТАА
«Беларускія воблачныя тэхналогіі»; Аляксеенка Павел Генадзевіч - генеральны дырэктар ТАА
«Дзелавая сетка»; Лаева Вольга Віктараўна і Закарян Ваге Камсарович - прадстаўнікі ТАА
«Сінезіс спорт».

Міністр сувязі і інфарматызацыі паведаміў, што праблем з якасцю сувязі падчас II Еўрапейскіх
гульняў не назіраецца.

«Па інцыдэнтах (з пагаршэннем якасці сувязі. - Заўвага. БЕЛТА), якія адбыліся падчас
Еўрапейскіх гульняў, інфармацыі няма», - адзначыў кіраўнік ведамства. Паводле яго слоў, усе
складаныя тэхнічныя моманты былі адпрацаваны на трэніроўках перад правядзеннем
спаборніцтваў. Скаргі, якія паступалі ў гэтыя дні ў міністэрства і аператарам сувязі, не
звязаныя з правядзеннем Еўрапейскіх гульняў, яны ў большай ступені тычыліся аказання
якасці паслуг на месцах.

Канстанцін Шульган падкрэсліў, што для яго пытанне якасці паслуг сувязі было прыярытэтам
пры прызначэнні на пасаду Міністра. «Гэтаму надаецца шмат увагі, але, безумоўна, зрабіць усё
адразу і ў адзін дзень не атрымліваецца, таму што гэты працэс звязаны з тэхнічным
паляпшэннем сістэм, якія аказваюць гэтыя паслугі. Але гэта работа вядзецца пастаянна », -
запэўніў ён.
Да II Еўрапейскіх гульняў дадатковая інфраструктура сувязі з'явілася на 22 спартыўных
аб'ектах, гэта, у першую чаргу, валаконна-аптычныя лініі сувязі. Для падрыхтоўкі аб'ектаў да
Гульняў было пракладзена каля 250 км оптавалакна, на аб'ектах ўстаноўлена больш за 400
камутатараў. Што тычыцца падрыхтоўкі сеткі Wi-Fi, то, па ацэнцы Міністра, вялікі аб'ём працы
зрабілі «Белтэлекам» і «Дзелавая сетка».

«Белтэлекам» у дадатак да больш чым 6 тыс. кропак Wi-Fi усталяваў больш за 400 кропак.

Пра тое, што сувязь 4G падчас II Еўрапейскіх гульняў найбольш запатрабавана ў фан-зоне ля
Палаца спорту і на Кастрычніцкай плошчы, распавёў генеральны дырэктар СТАА «Беларускія
воблачныя тэхналогіі» (аператар beCloud) Алег Сядзельнік. «Самае вялікае спажыванне
трафіку - гэта фан-зона каля Палаца спорту, у сярэднім спажываецца 3,3 тэрабайта за суткі і
на Кастрычніцкай плошчы - больш 2 тэрабайтаў за суткі», - адзначыў гендырэктар. У дзень
адкрыцця спаборніцтваў на аб'ектах Гульняў і ў фан-зонах выкарысталі 6,5 тэрабайта трафіку.
З моманту старту Еўрапейскіх гульняў сярэднія хуткасці ў сетцы чацвёртага пакалення
складаюць ад 28 да 42 Мбіт / с.

Алег Сядзельнік нагадаў, што да Еўрапейскіх гульняў сетку LTE мадэрнізавалі. Сувязь 4G стала
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даступная ў метрапалітэне. Па дадзеных аператара, топ-5 найбольш нагружаных станцый -
«Інстытут культуры», «Плошча Леніна», «Маладзёжная», «Першамайская» і «Грушаўка». Самая
сур'ёзная нагрузка на сетку была падчас адкрыцця Гульняў з улікам таго, што абаненты
масава запампоўвалі дадатак дапоўненай рэальнасці. Тым не менш, паказчыкі сеткі засталіся
добрымі, і яны пастаянна маніторацца.

«Каб забяспечыць якасную і надзейную сувязь чацвёртага пакалення, мы выкарысталі ўсе
сучасныя рашэнні, якія ў тэхналогіі LTE ёсць і апрабаваны ў Беларусі», - рэзюмаваў Алег
Сядзельнік.

Паводле інфармацыі БЕЛТА
Фота Надзея Бародзіч
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